
 

Bestyrelsesmøde 
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Deltagere: 
Visse, Charlotte, Glenn, Trine, Mette H, Helene, Mette V, Kathrine (UVM), Biko, 

Emilie 

Afbud: Thomas (SUP) 

 

Dagsorden 

1. Opfølgning og godkendelse af sidste referat    

2. Elevtal 

3. Økonomi i indskrevne børn  

4. Oversigt over forfaldne regninger  

5. Videregivelse til den nye bestyrelse – liste  

6. Øvrigt 

1: Opfølgning og 

godkendelse af sidste 

referat  
Godkendt af en enig bestyrelse. 

2: Elevtal  

Biko beretter: Pt. er der 22 indskrevne elever og 4 i positiv proces. 

Med de tilsagn der er givet fra muligt kommende forældre, stiller 

skolen umiddelbart med 25 elever pr. 5/9 kl. 12, og dermed honoreres 

alle parters målsætning om 24 elever pr. 5/9 kl. 12. 

Helene skriver et opslag til deling på SoMe, med opfordring til 

indskrivning d. 4/9 for de sidste familier der skulle have overvejelser 

herom. 

3: Økonomi for 

indskrevne børn  

Biko beretter: Skolen holder sig indenfor den af bestyrelsen afsatte 

økonomiske ramme for tilskud/nedslag i optagelsesgebyr og 

skolepenge. 

4.  Økonomisk overblik  

Visse har talt med Biko: Der er pt. 2 fakturaer over forfald: 

• Beierholm - 35.236,35 kr. Ny betalingsfrist i sep. 

• ILOGIVA - 12.137,85kr. Ny betalingsfrist i sep. 

Skolen var, som budgetteret, i underskud i juli. Derfor kunne 

regningerne ikke betales der, men der burde være styr på det  
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Et nyt økonomiudvalg skal nedsætte i den nye bestyrelse, og vi har 

ønske om at disse skal på Friskolernes økonomikursus. 

5. Videregivelse til den 

nye bestyrelse 

Visse beretter: Udover allerede udførte opgaver, har bestyrelsen 

medlemmer løbende har været indkommende emner til senere 

behandling af skolen bestyrelse og skoleledelse. 

6. Øvrigt  

Vedr. GDPR. Der er ragt ud til en ekstern partner (EY) for kontrol af 

overholdelse af love og regler, på både hjemmeside og øvrig 

kommunikation. Biko har forespurgt tilbud på opgaven, når de 

Den nuværende GDPR-politik publiceres på skolens hjemmeside. 

 

I forhold til udmeldelse fra skolen har bestyrelsen aftalt en proces (Pr. 

22/3), denne publiceres på skolens hjemmeside. 

Derudover skal skolen fremadrettet orientere kommende forældre, 

ved indmeldelse, at skolen forskellige vilkår allerede gælder ved 

indmelding. 

 

Ift. partshøringen til UVM, giver Visse udtryk for på bestyrelsens 

vejene, at vi bestyrelsen ikke har deltaget nok, hverken ift. de enkelte 

bidrag eller opfølgning. Hvis behovet skulle opstå, vil der blive stilles 

der større krav til bestyrelsen, af bestyrelsen om deltagelse. 

Partshøringen er fremsendt til UVM d. 29/8, med skolens 

tilbagemelding på samtlige punkter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


